



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

25/23

31 July 2023

COMMUNITY CONSULTATION ON VET VISIT TO CHRISTMAS ISLAND

The Council Meeting of 26th July 2023 resolved to go to community consultation on a proposal by the CI Youth Advisory Council to bring a Veterinarian to Christmas Island to desex and chip cats in a registration process under amnesty for residents.

The *Shire of Christmas Island Cats Local Law (2018)(CI)* is the municipal by-law that governs cat ownership on the island. The core provisions of this law state that only desexed, chipped, and registered cats are permitted to be kept as pets. Cat owners are also required to ensure their cats are not in a public place without being in a carrier receptacle or vehicle.

Furthermore, the by-law designates a Cat Prohibited Area zone, which encompasses the entire Settlement precinct. This means that within this zone, cat ownership is not allowed, and the presence of cats as pets is prohibited.

The Shire is seeking community feedback on a veterinarian visit to Christmas Island to undertake a desex/chipping program to assist residents achieve compliance.

Feedback can be provided to Chris Su at

chris@shire.gov.cx , 9164 8300 (237), in person during office hours at the George Fam Building or by writing to Chris Su c/o SOCI PO Box 863, Christmas Island 6798 by **August 23rd 2023.**

**Chris Su
Acting Chief Executive Officer**



圣诞岛郡政府
公告

25/23

2023年7月31日

关于请兽医探访圣诞岛的社区咨询

2023年7月26日的理事会会议决定,就青年咨询理事会的一项提议进行社区咨询,该提议是将一名兽医带到圣诞岛,在居民大赦的登记过程中对猫进行绝種和绝育。

《圣诞岛郡猫饲养地方法》(2018)(CI)是管理岛上猫所有权的市政细则。该法律的核心条款规定,只有经过、绝育和登记的猫才能作为宠物饲养。猫主人还被要求确保他们的猫不在公共场所,而不在运输容器或车辆中。

此外,该章程还指定了一个禁止猫进入的区域,该区域包括整个定居点区域。这意味着在这区域内,不允许养猫,也禁止猫作为宠物出现。

郡政府正在寻求社区对请兽医访问圣诞岛的反馈,以开展一项绝種/绝育计划,帮助居民实现猫的合规性。

您可以于2023年8月23日前在通过以下聯係方式向Chris Su提供反馈 chris@shire.gov.cx, 9164 8300 (237), 或者George Fam大厦的办公时间内亲自提交意見,或写信给Chris Su, 抄送: 圣诞岛邮政信箱863, 邮编: 6798.

Chris Su
代理首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

25/23

31 Julai 2023

**PERUNDINGAN KOMUNITI MENGENAI LAWATAN DOKTOR HAIWAN KE
PULAU KRISMAS**

Di mesyuarat Majlis pada 26 Julai 2023 memutuskan untuk menjalankan sebuah perundingan komuniti mengenai cadangan oleh Majlis Penasihat Belia CI untuk membawa Doktor Haiwan ke Pulau Krismas untuk deseks dan memasang cip kepada kucing-kucing dalam sebuah proses pendaftaran di bawah amnesti untuk penduduk pulau

Undang-undang Tempatan Kucing Shire Pulau Krismas (2018)(CI) ialah undang-undang kecil perbandaran yang mengawal pemilikan kucing di pulau. Peruntukan teras undang-undang ini menyatakan bahawa hanya kucing yang dibuang jantina, sumbing dan berdaftar sahaja dibenarkan untuk dipelihara sebagai haiwan peliharaan. Pemilik kucing juga dikehendaki memastikan kucing mereka tidak berada di tempat awam tanpa berada di dalam bekas pembawa atau kenderaan.

Tambahan pula, undang-undang kecil menetapkan zon Kawasan Larangan Kucing, yang merangkumi keseluruhan presint Settlement. Ini bermakna bahawa dalam zon ini, pemilikan kucing tidak dibenarkan, dan kehadiran kucing sebagai haiwan peliharaan dilarang.

Shire sedang mencari maklum balas dari komuniti mengenai lawatan doktor haiwan ke Pulau Krismas untuk menjalankan program deseks/pemasangan cip untuk membantu penduduk pulau mencapai pematuhan.

Maklum balas anda boleh diberikan kepada Chris Su di chris@shire.gov.cx, 9164 8300 (237), secara bersemuka pada waktu ofis di Bangunan George Fam atau dengan menulis kepada Chris Su c/o SOCI PO Box 863, Christmas Island 6798 sebelum **Ogos 23rd 2023.**

**Chris Su
Pemangku Ketua Pegawai Eksekutif**